
Ounasvaaran Atleetti Klubi ry 
 

Linjapäätökset liittokokouksen äänestettäväksi 
 
Taustaksi liitteinä seurojen hallitukselle lähettämä kirje sekä entisen hallituksen 
varajäsenen Jyri Ruudun kirje hallitukselle.  

- jyri-ruutu-valmentaja-kuortaneen-urheiluopistolle.pdf 
- seurat-kirje-spnl-johtokunnalle.pdf 

 
 
Kysymykset: 
 
1) Vaikuttaisi siltä, että Suomen painonnostoliitto on keskittämässä toimintaansa 
Kuortaneelle. Toivoisimme perusteluja sille, miksi Kuortaneelle kannattaa keskittää, 
vaikka siellä ei ole yhtään toimivaa painonnostoseuraa puhumattakaan lajikulttuurista.  
 
Mitä etuja Kuortaneelle keskittäminen tuo verrattaessa leirien sekä koulutusten 
järjestämiseen eri paikkakunnilla?  
 
 
2) Näyttäisi myös siltä, että painonnostoliitto on osallistumassa Kuortaneen 
urheilulukioon akatemiavalmentajan palkkaukseen. Miksi painonnostoliitto panostaa 
merkittävästi yhden akatemian lukiolinjan valmentamiseen? 
 
 
Äänestykset: 
 
1) Tuleeko painonnostoliiton osallistua Kuortaneen urheiluakatemian valmentajan 
palkkakuluihin? 
 

a) Kyllä, Kuortaneen urheiluakatemian valmentajan palkkakuluihin tulee osallistua. 
b) Ei, Kuortaneen urheiluakatemian valmentajan palkkakuluihin ei tule osallistua. 

 
 
2) Kuortaneelle keskittäminen vai toiminnan hajauttaminen eri paikkakunnille 
Tulisiko painonnostoliiton jatkaa toimintojen keskittämistä Kuortaneelle vai tulisiko 
löytää malli, jossa leirejä ja koulutuksia järjestettäisiin eri paikkakunnilla.  
 

a) Kyllä, Leirien sekä koulutusten keskittämistä Kuortaneelle tulisi jatkaa. 
b) Ei, Leirit sekä koulutusten järjestäminen tulisi hajauttaa eri paikkakunnille. 

 
 
3) Maajoukkueen budjetti 
Syksyn 2024 syyskokouksessa hyväksyttiin linjaus, että maajoukkuetoimintaan 
osoitetaan kolmasosa liiton kokonaisbudjetista. Tulisiko liiton priorisoida 
maajoukkuetoimintaa, vaikka se tarkoittaisi säästöjä muissa toiminnoissa.  
 

a) Kyllä, maajoukkuetoimintaan tulisi panostaa 1/3 osa budjetista. 
b) Ei, maajoukkuetoimintaan ei tarvitse panostaa 1/3 osaa budjetista. 


